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Čtenáři píší

Do lavic ve žlutavské škole usedlo 13 prvňáčků

P
rvní den ve škole je
významnýmmilní-
kem v životě každé-
ho dítěte. Svět ne-
konečných her v

mateřské školce je nenávratně
pryč a na řadu přichází učení a
povinnosti.
Na 1. září se vždy těší nejen

prvňáčci, ale i jejich rodiče.

Všichni jsou plni očekávání a
přejí si, aby start do školy byl
hezkým zážitkem, na který bu-
dou vzpomínat.
V letošním roce jsme přivítali

třináct prvňáčků, z nichž se ně-
kteří vzdělávají přímo ve škole a
někteří využívají nový indivi-
duální způsob domácího vzdě-
lávání, který škola zájemcům

nabízí. Vstup do školymáme
tedy za sebou amůže začít
školní rok. Čeká nás velmi bo-
hatá a pestrá paleta školních
aktivit, akcí, projektových dnů,
soutěží, zážitků a setkání s ka-
marády.
Přejeme všem žákům, ať do

něj vkročí správnou nohou a ať
společně s ostatními poznávají

v naší krásné škole a školce svět
s úsměvem. Popřát spoustu
krásných chvil ve škole, pevné
zdraví a hodně sil přišel nejen
našim nejmenším i pan starosta
obce Žlutava Stanislav Kolář či
vedoucí učitelkaMŠ paní Věra
Hermanová.
Zaslala: Hana Zvoníčková,
ředitelka ZŠ aMŠ Žlutava

SLUNEČNICENAPŘIVÍTÁNÍ. KYTIČKOUV ZÁKLADNÍ ŠKOLE
FRYŠTÁKUVÍTALI DEVÁŤÁCI PRVŇÁČKY

DĚTI JSOUMOCŠIKOVNÉ, DOŠKOLY SE TĚŠILY. Řeč je o letošních prvňáčcích ve fryštácké základní škole. Do lavic jich usedlo celkem
devatenáct do třídy 1.A (jejich třídní učitelkou je LenaMinaříková) a devatenáct žáčků do třídy 1.B (jejich třídní učitelkou je Eliška Galíková).
Přejeme jimmnoho krásných zážitků nejen při vzdělávání, ale i při mimoškolních aktivitách. A jak vypadalo 1. září? Konalo se slavnostní
shromáždění v Sokolovně za účasti rodičů, prarodičů, hostů. Letos nastoupilo 38 prvňáčků do dvou tříd, včetně jednoho z Ukrajiny. Tradicí
bylo uvítání kytičkou od deváťáků. Na konci roku se opačně loučí prvňáci s deváťáky. Zaslal: Libor Sovadina, ředitel Základní školy Fryšták


